
Motion:

Förvaltningars lokalhyra
Förvaltningarna inom Säffle kommun hyr lokaler till sina verksamheter. Inom kommunen

finns det även Säfflebostäder, bolaget som hanterar just lokaler och lägenheter.

Vid flera tillfällen har förvaltningar valt att hyra av privata fastighetsägare och inte av SÄBO.

Förvaltningar hänvisar ofta till att de behöver anpassade lokaler och medarbetarnas trygghet

som en förklaring till varför de väljer att göra så.

Samtidigt sitter SÄBO på en del tomma lokaler, som i vissa fall med vissa anpassningar skulle

kunna användas av förvaltningarna. Detta skulle bidra till en positiv utveckling inom

kommunens verksamhet, då ökande intäkter hos SÄBO skulle leda till att mera underhåll och

uppfräschning skulle kunna genomföras i lokaler ägda av kommunen och SÄBO.

Dessutom och inte minst skulle våra skattpengar stanna inom kommunens verksamhet och

inte ges till privata personer.

Vi yrkar därför

Att Förvaltningarna inom Säffle kommun ges i uppdrag att se över sina lokalhyror, och i

de fall dessa inte hyrs av SÄBO att förvaltningarna tar fram en sammanställning av deras

lokalbehov.

Att Förvaltningarna kommunicerar sina behov till SÄBO som i sin tur tar fram förslag på

existerande lokaler som kan användas.

Att Säffle kommun tar ett inriktningsbeslut på att kommunala förvaltningar och bolag i

första hand ska hyra sina lokaler av SÄBO.
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